
De raad van de gemeente Etten-Leur;

gezien het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 21 mei 2024, met overneming van de 
daarin vermelde motieven; 

gezien de brief van burgemeester en wethouders d.d. 19 juni 2024 over de meicirculaire 2024, met 
overneming van de daarin vermelde motieven;

gehoord de aangehechte toezeggingen van het college van burgemeester en wethouders d.d. 1 juli 
2024;

gelet op de Financiële verordening (artikel 212 Gemeentewet) Etten-Leur 2023;

b e s l u i t :

1. De eerste bestuursrapportage 2024 vast te stellen met de daarbij behorende tweede 
begrotingswijziging 2024;

2. De kadernota 2025-2028 vast te stellen; 
3. De financiële positie reserves en voorzieningen 2024 vast te stellen; 
4. De wijzigingen in de kredieten vast te stellen (zie paragraaf investeringen).

Aldus besloten in de openbare raadsvergadering 
van 1 juli 2024
De raad voornoemd,

drs. W.C.M. (Wim) Voeten MBA
griffier

drs. M.C. (Marina) Starmans-Gelijns
voorzitter



GEDANE TOEZEGGINGEN:

PROGRAMMA 1 EIGENTIJDS BESTUUR EN DIENSTVERLENING IN ETTEN-LEUR
 Wethouder De Weert zegt in kader van het opstellen van de begroting 2025 bij de 

hondenbelasting te kijken naar het tarief voor de eerste hond, waarop een bedrag van € 
38.000 kan worden verlaagd

 Wethouder De Weert zegt toe de verhoging van de OZB met 5% in 2025 door te voeren en in 
2025 opnieuw te kijken naar de noodzaak van de verhoging van de OZB met jaarlijks 5% in de 
twee jaar daarna

PROGRAMMA 2 SOCIAAL ETTEN-LEUR
 Wethouder De Weert zegt toe om extra rustpunten voor ouderen in de vorm van bankjes op 

te pakken
 Wethouder Verwijmeren zegt toe dat het onderzoek om de tekorten bij de Nobelaer terug te 

dringen in september 2024 beschikbaar komt en met de raad wordt gedeeld
 Wethouder Verwijmeren zegt toe dat we bij de zoektermijn voor jongeren tot 27 jaar die een 

bijstandsuitkering aanvragen maatwerk toepassen. Daarmee is hetgeen gevraagd wordt in de 
motie van Ons Etten-Leur al de werkwijze die het Werkplein toepast

 Wethouder Verwijmeren zegt toe samen met Alwel te kijken naar de toekomst van het 
Turfschip. In het najaar van 2024 komt er meer duidelijkheid over de nieuwe beheerder en 
mogelijk ook al informatie over de toekomstige invulling van het gebouw

 Wethouder Verwijmeren zegt toe dat het college het integraal huisvestingsplan onderwijs 
gaat actualiseren. Dit is medio 2025 gereed

 Wethouder Verwijmeren zegt toe het bedrag dat we van het leefbaarheidsbudget 2024 
overhouden mee te nemen als resultaatbestemming naar 2025. Is het bedrag onvoldoende 
dan kunnen we het alsnog aanvullen naar het door de raad gewenste niveau van € 100.000

 Wethouder Schouw zegt toe het gestelde in het amendement over de huur van de 
sportverenigingen over te nemen. Dat betekent: 
a. huurverhoging voor sportverenigingen in 2025 te beperken tot een verhoging met de ‘prijs 
netto materiële overheidsconsumptie’ die door het CBS is bepaald.
b. samen met de sportverenigingen een plan op te stellen over de huren in de toekomst en 
daarbij de mogelijkheden mee te nemen om extra inkomsten te genereren en of kosten te 
verlagen op gebied van onderhoud, multifunctioneel gebruik of samenvoegen van panden.

PROGRAMMA 3 RUIMTE VOOR WONEN EN LEVEN IN ETTEN-LEUR
 Wethouder Schouw zegt toe om rond de bouwvakvakantie 2024 alle gaten in geasfalteerde 

wegen gedicht te hebben.
 Wethouder Schouw zegt toe dat groot onderhoud aan de Plantijnlaan in 2025 plaatsvindt
 Wethouder Schouw zegt toe het groot onderhoud aan de Hoevenseweg aan te pakken in 

combinatie met het realiseren van de geplande rotondes
 Wethouder Schouw zegt toe om met de regio in overleg te treden om het gehele gebied 

Haansberg te kunnen ontwikkelen en in beeld te brengen wat dit betekent voor het aantal te 
ontwikkelen woningen in het gebied Lage Vaartkant

 Wethouder Schouw zegt toe een voorstel voor te bereiden voor de zone aan de westzijde 
van de straat Grauwe Polder waarin de mogelijkheden voor woningbouw in beeld worden 
gebracht



PROGRAMMA 4 ECONOMIE EN WERK IN ETTEN-LEUR
 Wethouder De Weert zegt toe dat het autoluw maken va de Markt doorgaat
 Wethouder De Weert zegt toe om het organiseren van evenementen vanaf november en in 

de winter op te pakken samen met organisaties die evenementen organiseren
 Wethouder De Weert zegt toe met een nader voorstel te komen over het vitaal houden van 

de bedrijventerreinen 
 Wethouder Schouw zegt toe om i.o.m. de Griffie een datum te zoeken voor een over overleg 

met de raad over het creëren van meer mogelijkheden in het buitengebied. Dit overleg vindt 
nog in 2024 plaats

PROGRAMMA DUURZAAM DENKEN EN DOEN IN ETTEN-LEUR
 Wethouder De Weert zegt toe om in 2025 een pilot uit te voeren met inzamelen van Gft in 

één wijk waarbij de Gft-container éénmaal per twee weken wordt geledigd


		2024-07-04T07:12:35+0000
	Client IP: 195.35.242.33, Transaction ID: _RJbxB9u8VPfD7KM2TyU-FNrc5I=
	ValidSign
	E-SIGNED by Wim Voeten (wim.voeten@etten-leur.nl), ID: 5d988a6d-6d9a-4229-ac78-6e30ef268c09


		2024-07-04T11:27:56+0000
	Client IP: 217.120.40.82, Transaction ID: _RJbxB9u8VPfD7KM2TyU-FNrc5I=
	ValidSign
	E-SIGNED by Marina Starmans (marina.starmans@etten-leur.nl), ID: cf3031eb-4692-4c59-9c6e-59fc114b595e




